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INTERPELACJA 
w sprawie odświeżenia przejścia dla pieszych Wysockiego / Rzgowska

Po wielu zgłoszeniach od mieszkańców wnoszę o pilne odświeżenie przejścia 
dla pieszych na ulicy Wysockiego przy Rzgowskiej. 
Kilka dni temu wyznaczono i „wymalowano” w tym miejscu drogę dla rowerów, 
zapomniano jednak o przejściu dla pieszych. Jest ono w tym miejscu niezwykle ważne, 
bo znajduje się przy targowisku „Czerwony Rynek”. Ruch pieszych jest w tym miejscu 
bardzo duży i brak przejścia stwarza poważne zagrożenie bezpieczeństwa życia i zdrowia 
naszych mieszkańców.
Proszę o potraktowanie tej sprawy priorytetowo, nie czekajmy, aż dojdzie do nieszczęścia. 
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